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PoStovani,

U vezi Va5eg akta broj i datum veze, koji ste uputili Vladi Federacije BiH, a koje
je ista proslijedila ovom Ministarsfuu, radi davanja odgovora, a odnosi se na
delegatsko pitanje koje je na 14. sjednici Doma naroda Parlamenta Federacije BiH,
odrZanoj 14.1'1.2024. godine, postavila delegatkinja Vedrana Vujovii, koje glasi:

...,, pitanje za resornog ministra iza sve dlanove Vlade: Da li vi smatrate, je li

sramota nazvati novdanom pomo6i za penzionere iznos od 50 i 100 maraka? Ja mislim
da jeste. Ja mislim da je to vrlo velika sramota za Vladu Federacije, za Federaciju koja
ima Budiet koliki ima i mislim da se pristupom prema penzionerima odnosno njihovim
problemima egzistencijalnim mora promijeniti pristup, mora se voditi raduna o tome da
kada se vr5i pove6anje penzije, dakle, da te penzije budu u skladu sa potroiadkom
korpom, da to nije 50 ili 100 maraka jednokratno jer ja stvarno smatram da je to
sramota da tih 50 ili 100 maraka jednom penzioneru koji ima, koji Zivi recimo sam koji
plada radune evo u Kantonu Sarajevo on sa tih 100 maraka ne6e mo6i pokriti troSkove
recimo centralnog grijanja u Sarajevu tako da vrlo jednostavno pitanje za vas ministre
i koji je plan da se naredne godine i da li postoji plan Vlade ikakav da se naredne
godine povedanje penzija vr5i u skladu sa potro5adkom korpom Federacije koja dini
mi se prema izvje5tajima je iz mjeseca u mjesec sve veia iveia. Hvala lijepa."...

Na postavljeno delegatsko pitanje dajemo sljede6i odgovor:
Federalno ministarstvo rada i socijalne politike je imenovalo radnu grupu za

izradu izmjena i dopuna Zakona o penzijskom i invalidskom osiguranju.
Radna grupa, sastavljena od pravnika i ekonomista Federalnog ministarstva

rada i socijalne politike, Federalnog ministarstva financija, Ureda premijera, te
predstavnika Saveza umirovljenika iz Sarajeva i Mostara, razmotrit 6e prijedloge i

inicijative u vezi s ovim zakonom, ukljuduju6i i prijedlog delegatkinje Vedrane Vujovic
da se naredne godine pove6anje vr5i u skladu sa rastom potro5adke korpe u Federaciji
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BiH, a koje 6e se razmatrati sa nizom drugih prijedloga koji imaju za cilj svaki oblik
pomoei penzionerima.

Cilj radne grupe je razmotriti zahtjeve i inicijative pristigle do sada, te nastojati
izraditi prijedlog Zakona koji ce nastojati prona6i najbolja rje5enja koja 6e biti u skladu
s ukupnim socio - ekonomskim prilikama i mogudnostima Federacije BiH, kao organa
izvr5ne entitetske vlasti kojem je obaveza balansirati izmeilu kvaliteta standarda 2ivota
svih njenih graalanki i gratlana i oduvanja stabilnosti i odrZivosti funkiconiranja
Federacije BiH.

S po5tovanjem,
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